
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Protokół nr 50/2023 

 

L Posiedzenie w dniu 12 grudnia 2023  

Obrady rozpoczęto 12 grudnia 2023 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:47 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

1. Zbigniew Graj 

2. Małgorzata Grzyb 

3. Dorota Miśkiewicz 

4. Ewelina Stobiecka 

5. Agnieszka Szczypiór 

6. Małgorzata Szymonik 

7. Mirosław Zielonka 

Goście: 

1. Grażyna Borycka – Skarbnik; 

2. Dariusz Nowak – Inspektor w Gospodarce Komunalnej. 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości 

dokonała przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Analiza budżetu Gminy Miedźno na 2024 r. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik, Mirosław 

Zielonka 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Miśkiewicz, Agnieszka Szczypiór 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

2. Analiza budżetu Gminy Miedźno na 2024 r. 

Analizę budżetu Gminy na 2024 rok omówiła Skarbnik. W pierwszej kolejności omówione 

zostały dochody budżetu, następnie wydatki. Omówione informacje zawiera zarządzenie Wójta 

Gminy Miedźno nr 77/2023.  

Radny Graj zapytał czy Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 będzie utrzymany w roku 2024 

. 



 

Skarbnik odpowiedziała, że trudno powiedzieć, okaże się to w przyszłości. Wszystko zależy od 

tego jak będzie wyglądał budżet państwa na przyszły rok. 

Radny Graj zapytał jak wygląda sytuacja związana z powstaniem żłobka na terenie Gminy 

Miedźno. 

Skarbnik odpowiedziała, że gmina chce ten projekt zrealizować. Jest przyznane 

dofinansowanie, zadanie to jest wpisane w przyszłe działania. W najbliższym czasie ma zostać 

zorganizowanie spotkanie odnośnie projektu tego żłobka. Są też starania aby wystąpić o jeszcze 

jedno dofinansowanie na termomodernizację budynku przeznaczonego na ten cel w 

Kołaczkowicach. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

O godz. 15.30 Inspektor Dariusz Nowak dołączył do posiedzenie Komisji. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

Inspektor Dariusz Nowak przedstawił projekt uchwały. 

Wobec braku pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Małgorzata 

Szymonik, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szczypiór 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

4. Sprawy różne. 

Radny Graj zapytał z jakich pieniędzy był finansowany zakup paczek mikołajkowych dla 

mieszkańców sołectwa Dębiniec. 

Skarbnik odpowiedziała, że z funduszu sołeckiego Sołectwa Dębiniec na rok 2023 . 

 

5. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Stobiecka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 15.47. 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

(-) Ewelina Stobiecka 

 

Przygotował(a): Daria Piątek 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


